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P R O M E M O R I J A 
 

1. Web stranica Odbora za kemiju: dogovoreno je da prof. V. Tomišić koordinira aktivnosti s kolegom 

Danijelom Namjesnikom radi uređivanja web stranice. Što se tiče e-Upitnika za stvaranje baze 

podataka dogovoreno je da prof. Jukić pošalje upitnike za članstvo u HDKI koji mogu poslužiti kao 

primjer. M. Žinić treba dogovoriti da se poveznica na web stranicu Odbora postavi na početnu web 

stranicu HAZU. 

2. Podneseno je izvješće o susretu s osvajačima medalja na Kemijskoj olimpijadi. U raspravi je 

utvrđeno da je jako važno osvajače medalja što prije uključiti u znanstveni rad na njihovim 

fakultetima. Predloženo je da u ime Odbora prof. T. Cvitaš preuzme brigu o praćenju rada ovih 

studenata. 

3. Podneseno je izvješće o radu na izdavanju knjižice s Okruglog stola „Što industrija očekuje od 

diplomiranih studenata kemije / primijenjene kemije / kemijske tehnologije“. Rad na ovom 

dokumentu je u završnoj fazi. 

4. Podneseno je izvješće o skupu u HAZU održanom 16. 11. 2017. s temom NACIONALNE 

ISTRAŽIVAČKE I INOVACIJSKE INFRASTRUKTURE S JAVNIM PRISTUPOM, UZ UKLJUČIVANJE U 

EUROPSKE INFRASTRUKTURE I POVEZIVANJE S NJIMA, Inicijativa Nacionalnog vijeća za znanost , 

visoko obrazovanje i tehnološki razvoj RH i HAZU. 

5. Provedena je rasprava o daljnjim aktivnosti Odbora. Prof. D. Smith je u svojoj e-mail poruci 

članovima Odbora predložio da slijedeće predavanje u organizaciji Odbora održi Prof. B. Žagrović 

sa Sveučilišta u Beču. Predavanje pod naslovom “Kako je nastao univerzalni jezik života: o porijeklu 

genetskog koda” održano je 29. 4. u knjižnici HAZU. 

6. Raspravljalo se o organizaciji predavanja iz serije Moje prvo samostalno istraživanje, koje financira 

Zaklada HAZU. M. Žinić je izvijestio o problemima s financiranjem projekata Zaklade koji su dosegli 

minimum koji je za eksperimentalne znanosti ispod prihvatljive razine. Stoga održavanje ove serije 

predavanja postaje upitnim. 

7. Prof. Jukić je predložio da bi u članstvo Odbora trebalo pozvati prof. dr. sc. Tomislava Bolanču, 

dekana Fakulteta kemijskog inženjerstva i tehnologije. Nakon kraće rasprave prijedlog je 

jednoglasno prihvaćen. Predsjednik Odbora je uputio poziv prof. Bolanči koji je sa zadovoljstvom 

prihvaćen. 

8. Prof. Jukić je izvijestio Odbor o aktivnostima HDKI-a i Tehničke akademije usmjerenim prema 

osnivanju Komore kemijskih inženjera. 

 
Predsjednik Odbora za kemiju 

Akademik Mladen Žinić 
 


